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WO-RA.0012.4.8.2021 

 

 

Protokół nr 33/21 

posiedzenia 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

z dnia 19 kwietnia 2021 r. 

 

 

Ad 1 

Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego otworzyła Przewodnicząca Komisji Mirosława Bigaj, która powitała członków 

Komisji oraz Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych Agnieszkę Sadzką. 

 

Ad 2 

Obecni: 

• Przewodnicząca:  Mirosława Bigaj, 

• Wiceprzewodniczący:  Antoni Kuś,  

• Członkowie:   Dominik Jankowiak 

Sebastian Czwojda, 

Mikołaj Rogala, 

Alfred Siama. 

 

Przy stwierdzeniu quorum nieobecni byli radni: Dominik Jankowiak i Piotr Kogut. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu Agnieszka 

Sadzka. 

 

Ad 3) 

Ustalenie porządku obrad.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława Bigaj przedstawiła porządek obrad.  

Uwag nie zgłoszono.  

Porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, przy 2 osobach 

nieobecnych. 

 

Porządek obrad Nr 33/21 Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych 

i Porządku Publicznego: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie Protokołów: 

a) Nr 31/21 z 22 marca 2021 r., 

b) Nr 32/21 z 25 marca 2021 r. 

5. Wizytacja Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie. 
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Ad 4)  

Przyjęcie Protokołów: 

a) Nr 31/21 z 22 marca 2021 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, przy 

2 osobach nieobecnych, 

b) Nr 32/21 z 25 marca 2021 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, przy 

2 osobach nieobecnych, 

 

Na posiedzenie Komisji przybył radny Dominik Jankowiak. 

 

Ad 5) 

Wizytacja Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu. 

Dyrektor Agnieszka Sadzka oprowadziła radnych po wszystkich budynkach Zespołu Szkół 

Rolniczych. Radni poznali rozmieszczenie sal na poszczególnych piętrach głównego budynku. 

Następnie udali się do położonego obok budynku, w którym znajduje się internat. Dyrektor 

Agnieszka Sadzka zasygnalizowała, że elewacja budynku, a także dach, który przynależy do 

internatu, wymaga remontu i to w pierwszej kolejności należałoby zrobić. Następnie radni 

przemieścili się do budynku tzw. pawilonu, wybudowanego w roku 2011, w którym znajdują 

się pracownie specjalistyczne do kształcenia zawodowego. Po zwiedzeniu tego budynku radni 

poszli zobaczyć halę sportową i boisko do tenisa ziemnego.  

 

Ad 6) 

W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głos zabrał radny Alfred Siama, który przeczytał 

pozostałym radnym apel, jaki przygotował do Ministra Zdrowia. Ma on na celu zajęcie 

stanowiska Komisji w sprawie, która dotyczy pisma skierowanego przez przedstawicieli aptek 

do Starosty i Rady Powiatu. Radni postanowili porozmawiać na temat apelu i ustosunkowania 

się do niego jako Komisja na następnym posiedzeniu w dniu 26 kwietnia 2021 roku.  

 

Ad 7)  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Mirosława Bigaj zamknęła 

33 posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Samorządowo-Organizacyjnej, 

Spraw Społecznych 

i Porządku Publicznego 

 

/-/ Mirosława Bigaj 

 

Protokołowała: 

Marzena Nowak 

 


